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Zápis z jednání VV ČBA, konaného dne 19.2. 2013 v Praze 
 
Přítomni:   Žáček, Džavík, Šimák, Dvořák, Klobáska, Müller, Škoda, Gatnar 
Omluveni :                        
 
Hosté :  Chocholoušek 
 
Jednání VV vedl:  Svatopluk Žáček 
 
Příští jednání  VV se bude konat v úterý  2. dubna  2013  v 10,00 hod v Praze 
 
Jednání zahájeno v 10,00 hod 
 
Program jednání: 
1. Zahájení a kontrola posledního zápisu z 23.1.2013 
2. Ekonomika ČBA v roce 2013 a finanční a věcný plán pro rok 2013. 
3. Marketingová strategie pro rok 2013. 
4. Smlouva o reklamě a propagaci s „ VAXHILL spol. s r.o. 
5. Občanské sdružení „ BOX pro všechny“. 
6. Přihlášky nových klubů do řad ČBA 
7. Různé 
 
K bodu 1) – Zahájení a kontrola posledního zápisu 
 
Jednání zahájil pan Žáček. Kontrolu posledního zápisu provedl pan Chocholoušek. 
- Bod 4 zápisu - Zprávy STK – Soutěžní řád byl doplněn ve 3 bodech viz zápis z 23.1.2013 
- Bod 6 zápisu – úkol trvá 
- Bod 7 zápisu -  Adresář doplněn o nové kluby 
- Bod 8 zápisu – různé – předsedové oblastí a předseda KR měli zpracovat 2.měsíční   
   zpravodaj a vyhodnotit MR mužů a žen v prosinci roku 2013. 
   Nestalo se tak.  
   VV ČBA zavazuje sekretáře ČBA neuzavírat DPP s předsedy oblastních rozhodčích a    
   předsedou KR pro rok 2013. 
 
K bodu 2) – Ekonomika ČBA v roce 2013, věcný a finanční plán pro rok 2013  
 
Sekretář seznámil přítomné s prozatímními výdaji a příjmy v roce 2013 . 
Byl předložen věcný plán podložený financemi. Lze konstatovat- budou – li příjmy 
naplněny dle předpokladu, udrží se ve financování trend roku 2012. 
 
VV vzal zprávu na vědomí. 
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K bodu 3 – Marketingová strategie pro rok 2013   
 
Přednesl pan Škoda. „Cesta do Rotterdamu“ ( ME juniorů v srpnu 2013 ) 
Byl vytvořen propagační klip.  
Byl zajištěn sponzorský dar – teplákové soupravy pro 9 lidí v tržní hodnotě 15.600,- Kč 
Bude zajištěn Sponzorský finanční dar 35.000,- Kč  
Bude zajištěn dar ( chrániče na zuby ) v hodnotě 6.400,- Kč 
Bude zajištěn dar (výživa a vitamíny). Výživový program v hodnotě 50.000,- Kč pro všechny 
juniorské reprezentanty. 
Pan Škoda požádal VV ČBA o schválení částky 7.500,- Kč na  - potisk teplákových souprav, 
                                                                                                        výroba triček, grafiku a klip. 
VV vzal na vědomí a souhlasí s uvolněním částky 7.500,- Kč 
 
 
K bodu 4 – smlouva o Reklamě a propagaci s „ VAXHILL spol. s r.o. „  
 
Smlouva předložena panem Škodou. Po diskusi  
 
VV uložil panu Škodovi zapracovat připomínky a předložit smlouvu v čistopise ke 
schválení. 
 
K bodu 5  - Občanské sdružení „BOX pro všechny“ 
 
Pan Škoda na příštím VV ČBA předloží personální obsazení. 
 
K bodu 6 – Přihlášky nových klubů do řad ČBA 
 
O zaregistrování do ČBA požádaly a stanovy předložily : 
- TJ Turnov oddíl boxu 
- Azu Boxing Brno o.s. 
- BC Bruiser Kroměříž 
 
VV souhlasí přijmout tyto kluby. 
 
VV uložil sekretáři doplnit Adresář klubů o nové kluby. 
 
K bodu 7 – různé 
 

- Chocholoušek informoval o žádosti BC Mělník  o finanční podporu na - mistrovství 
republiky Kadetů a školní mládeže. Vzhledem k počtu startujících ( 110 ) 
VV vyslovil souhlas s uvolněním 20.000,- Kč 
 

- Chocholoušek informoval o zamítnutí Žaloby podané DTJ Prostějov na ČBA 
v souvislosti s kontumací 10. kola extraligy ČR ze dne 27.5.2012 mezi SKP Sever 
Ústí nad Labem – DTJ Prostějov. Soud žalobu zamítl. 

 
- Chocholoušek informoval o obsahu dopisu prezidenta EUBC Franca Francineliho 

týkající se nasazování rozhodčích AIBA : MS a ME nasadí AIBA, EUBC ( 2 a 3 Star ) 
                                                                   turnaje „ A „ pouze rozhodčí 2 a 3 STAR 
                                                                   turnaje „ B „ rozhodčí 1, 2, 3 STAR 
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- Chocholoušek informoval o tom, že do budoucna budou i repre trenéři v databázi   
      AIBA vedeni dle počtu hvězd AIBA. Oprávnění AIBA  přezkoušet naše trenéry má   
      mimo jiné i pan Tibor Hlavačka ze Slovenska. 

VV ČBA ukládá panu Šimákovi tuto problematiku vyřešit s p. Hlavačkou během 
GP Ústí nad Labem 
       

       -    Chocholoušek informoval a vyzval předsedy oblastí k aktualizaci Adresáře ČBA. 
VV ČBA ukládá předsedům oblastí aktualizovat do 20. března 2013  
 

- Pan Gatnar požádal VV ČBA v souvislosti s daleko větším časovým zatížením 
reprezentačního trenéra juniorů pana Jiřího Kotiby, který je zároveň i vedoucím 
trenérem SCM Ostrava,  o zvýšení honoráře pro pomocného trenéra SCM. 
Obdobná situace je i v  SCM Ústí nad Labem. Vedoucí trenér Vasily Larionov je 
zároveň i šéftrenérem reprezentace mužů a juniorů. 
VV ČBA vyslovil souhlas s navýšením pro pomocné trenéry Romana Nevrlu a 
Konstantina Flachbarta o částku 2.000,- Kč.za měsíc od března 2013. 
 

- VV ČBA projednal nominaci rozhodčích na MR kadetů a Školní mládeže v březnu 
2013. Bylo konstatováno, že v nominaci je rozhodčí Richard Tomandl, který na 
minulých MR všech kategorií patřil mezi nejslabší. Pan Šemnický byl nahrazen panem 
Alešem Hrubým. 
VV ČBA uložil předsedovi Jihomoravské oblasti panu Klobáskovi nahradit pana 
Tomandla ve spolupráci s KR jiným rozhodčím. 

     
- VV ČBA projednal absenci zpráv z mezinárodních turnajů a ME či MS na webu 

ČBA. 
Je potřeba na liště vytvořit „kolonku“ Mezinárodní turnaje a mistrovství. 
Průběh těchto turnajů a mistrovství s výsledky předá příslušný reprezentační trenér 
panu Škodovi a ten následně dle jednotné šablony předá administrátorovi panu 
Fejtovi. 
Zodpovídá : Škoda, Fejt                                                                               ihned 

 
- Šimák informoval, že ve dech 11. – 12.5.2013 proběhne v Ústí nad Labem 
      školení trenérů  II. třídy licence „B“ – praktická část. 

         
- Šimák navrhl zakoupit novou elektronickou váhu pro potřeby ČBA 

VV ČBA vyslovil souhlas 
 

  Zapsal : Chocholoušek                                                                               ověřil : Žáček 
 


